



## Asareh Akasheh

Iran/Iran

## آساره عكاشه

Asareh Akasheh wurde 1984 in Teheran, Iran geboren. Sie begann ihre künstlerische Laufbahn im Jahr 2002. Sie präsentierte ihre Arbeiten auf drei Einzelausstellungen in Teheran und hat an mehr als 30 Gruppenausstellungen in Teheran, London, Beirut, Berlin und Peking teilgenommen. Die Malerei stellt Asareh's wichtigstes Medium dar, in letzter Zeit hat sie aber auch mit Videos und Installationen experimentiert. Sie beschäftigt sich mit politischen und sozialen Themen, die mit ihren Lebenserfahrungen verflochten sind. Auszeichnungen: 2009 "Ein Rahmen für die Jugend", Festival, Teheran; 2008 3. Wettbewerb "Neue Generation", Festival, Teheran; 2008 1. Bildnerisches Symposium der Stadt", Teheran; 2007 "Dr. Sondoozi Biennale für Zeichnung", Teheran; 2012 5. Internationale Kunstbiennale in Peking, China. Asareh Akashes lebt und arbeitet in Teheran. [www.asarehakasheh.com](http://www.asarehakasheh.com)

Asareh Akasheh was born 1984 in Tehran, Iran. She began her artistic activities in 2002. She has held three solo exhibitions in Tehran, and has participated in more than 30 group exhibitions in Tehran, London, Beirut, Berlin and Beijing. Asareh has pursued painting as her main medium but she has been recently experienced some videos and installations. Her practice is about political and social issues intertwined with her life experiences. Awards: 2009 "A Frame for Youth", Festival, Tehran; 2008 3rd Competition of "New generation", Festival, Tehran; 2008 1st "Visual Symposium of the City", Tehran; 2007 "Dr. Sondoozi Drawing Biennial", Tehran; 2012 5th Beijing International Art Biennial, China. Asareh Akashes works and lives in Tehran. [www.asarehakasheh.com](http://www.asarehakasheh.com)



Jashn'e taklif I, 2011, Acryl und Tinte auf Leinwand, 150x150 cm

Jashn'e taklif I, 2011, acrylic and ink on canvas, 150x150 cm